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Protokół Nr 112024

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego
odbytego w dniu 25 września 2a24 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzęnie Komisji otworzył jej Przewodniczqcy Jan Dziuba witaj4c na
wstępi e zebr any ch członków.
Qh.r.lior":{=i| ź<' t,.,-- ctot 5 .-=lnn|.ń'.' -..-n'.l'.io - l icfą n|ro^n+i^i '', ^^.ła Aoo^i,. ',r{oi^li)LYY|'\'l\lz-ll1 ,'w i|u JLgrr J Uz-lt/tll\Uvv rBvu|r|v Z rrJlę VlJvviivJwi Yr PvcigutwrIiLi Li(jaldi
bierze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecnoŚci stano..;łri załgeznik nr l do nrotokołu.

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał:
- Z-cę Wójta Gminy Krrysztofa Bajora,
- Inspektora ds. gospodarki gruntami Jacka Stachurskiego,
- Inspektora ds. cirogownictwa Wojciecha Domańskiego,
- referenta Marcina BuŻowicza,,
_ radnego Rady'Gmln3'lv Fałkowie Jarosła'ła Kaczt,atka.

Lista obecnoŚci stanowi zatącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

A rł n|'ł ?Ąu l,AL ł.

Przęwodnieząay Kornisji zapoznał Z prCIponowanym porządkiem posięd zgnia,
ktÓry stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokofu.

Komisja jednogłoŚnie prą,jęłaporządek w następuj ącymbrzmieniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
f. Przyjęcieporuądkuposiedzenia.
? Pr..ł..!ąr'i+ 1.11.4}ąIa41rr oo '',.^ń1.o^^ ^^.iaAnonin Z^*i.ii n Ąnin 1.) .jo*.i^ 1ft1 /1J. a lłJJYwrv yr\JL\'l\\'ru 2v YYJPVrrrwóL, y\,Jrw\.lzwlaao E\JrrIrgJr z \łtllcl l' orwrytra.L LwL-t

roku.
4. Zapłznanie się z pismenr p. w sprawie dojazdu do

działki Nr 101 obręb 16 w mjęiseowoscrnu ow.
5. Zapomanie się z pismem p.

Plęskowicach.
6. Zapoznanie się z pismem p.

L

w sprawie przystanku w

r w sprawie drogi polnej w



Ści Sulborowice.mIeJSCOWOI

7. Rozwazęnie usytuowania progów zwa|nia1ących w Częrmnie na ulicy
Cnnentarnej.

8. Gospodarka odpadami stałymi na terenie gminy Fałków. omówienie kosztów
zvtiązanych zę zbieraniep 6rrlnarlórrr knrrrllnalnych i stanu rczlicze{Lz
mieszkańcami.

9. Zapomanie się zmateriałami na najbliŻsĄ sesję.
10. Sprawy róŻnę i wolne wnioski.
11. Zakonczenieposiedzenia.

Ad pkt 3.

\Tnotannia L'^*ioł^ ioĄnnnLn{.io ..^.ioln n*ntn|.Ął ną .',oąńl.o-^ ^^oi^.{-o.i-r ruolYyrrrw rlvrrll{(ł Jv\IrrvÓrvJ||Iw yLŁJ JYre Pa\,!vl\Vl Łv Yl JyvrrrwÓ\' PvJrvvavrtig

wszystkich Komisji Rady Gminy z dnia 12 sierpnia2Af4 r.

Ad pkt 4.

$./ firrr,l n''lrr!'rr.ią .z,:łbłą! ł'lĄq irrs!"!o.l.tnl \I/^i^ło^lt T-lnm ąi,o1.2 .|.tAą, 
^^ł.f^*^.',ąlrYLJrrryuru\wlvLgvLg'órvJlrrgPv1\LVrlYvJwlvvrlYfŁ.^1!!Wiiv'voi'

ie od kilku miesięcy prowadzi korespondencję z p.
. 

, która
nkreqorvn ntzvięlĄlg do Bulianowa, ponięwaz w tej miejscowoŚci nabytar.-J J
nieruchomość. osobata ubiega się o remont drogi, poniewaz ma problem z dojazdem
do tej posesji. Droga jest wyboista, nieutwardzonai zzarośniętymi poboczami.
W dyskusji zabrał głos radny, a zarazęm Przswodnicz4cy Rady Gminy, któ.y
powiedział, ie zna tą leśno - polną drogę, bardza rzadko uŻywanq, k1óra w chwili
obecnej nie jest naszą własnoŚci4. Droga nadaje się do pełnienia funkcji pozarowej'
dlatego w chwili obecnej jest na etapie komunalizacji.
Stano.wiskc Komis.j;;est takie, ieby odpc.ł"'iedz,'eĆ za:'ntoreso-'Ya1iq, Że postaraffii. Się
drogę odWzaczyć, po skomunalizowaniu będzie przyjęta do doraŹnego remontu.

Ad pkt 5.

\Tąatpnnło Drn''.ońoąn-. nnool.non! -}^o incnol.fnrn*-.i ll/^i.io^1.^.''ia!aJlYyrrlv r !vvYava.żvJ PlavĄaŁur órvJ rrr.rr|!l!'ilJvYł| lvvIv4Łv-Llrfrrr

Domańskiemu, który odczytat radnym pismo p.
w sprawię usytuowania przystanku autobusowgo" Komisja jednogtośnic przychyliŁa
się do prośby Z uwagi na fakt zarnieszkiwania w tym miejscu trzech osÓb
niepełnosprawnych. Poproszono inspektora o wystąpienie do właściciela drogi -
Starosty Konęckiego * o usytuowanie słupa D-15.



Ad pkt 6.

\I/ l-.rm n,,n].nio nnnnr',nło Dooą.'.nńnią..z+ł,lt T4c'!!Ąiqii T11rt T-!zi-.łh:ł ,",.Ąził,1i"! .'łĄq..Vi LJiii Piiiii\viv Piiii\tiVruv t r!vyyvulLLVLLwJ aavrrrr{r JqLl vLrsvs uuarvirr tarvJ\4

inspektorowi Wojciechowi Domańskiemu, który odczytaŁ pismo p.

mieszkanki Sulbgrowic odnośnię naprawy drogi pryWatnej odsuniętej od drogi
powiatowej o blisko 300 metrów.
W dyskusji jako pierwszy zabrał głos Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka,
ktÓry podkreślił, Że rriejest to pierwsza prośba mieszkańca w tej sprawie. Na terenie
gminy mamy duŻa takich mieszkańców, ktorych zabudowania są oddalone od drogi
głównej. Gmina nie ma prawa inwestowaĆ Środków publicznych w prywatne drogi.
W tym miejscu o głos poprosił radny Jarosław Kaczmarek, który potwierdz1ł, ię
^-*,^^.łol. }an 1-''1tr.'' ^.o^o.{o..o* '.r"..^1,rrrre,rit'rirr'..r'r.r rrnł{rr1rn+ nr"etprrci+ ,:=r4:ĄĄ
i)rź}i-ltit'ivir Lwii wJ 7|J j Pl-wwllwrlowrrr llt L}w1lolltluJęwJ lal PvuUL/rav yrwLwrr{w yYJrVu

misszkańców więc jest przeciwny takięmu działaniu.
Po dyskusji Komisja ustaliła, Ze teren drogi nie nalezy do jurysdykcji gminy.

Ad pkt 7.

W kolejnym punkcie obrad inspektor Wojciech Domański przedstawił wniosek.
radnego Stanisława Bęrnackiego w sprawie usytuowania progów zwalniaj4cych w
Czermnie na ulicy Cmęntarnej w okolicy budynku szkoły podstawowej. Komisja udała
oio.', faron l.',,.^,|..-A miaicn^.{^....,frrnrr,ąnln f.,^h *ioin^ D^ ^..Iioio.',.|,ń?nhĄJrY Yv Lwrwri UJ YYJ Urow rrrrvJJwg uv uJJ LuuYvurrq LJvrl rrrlYJw. I V gltąllalv vvJl\..Eąllv

potrzebę Zamontowania dwóch progów zwalniaiących na tej ulicy: pierwszy przy
hllr|vnklt nr |4 nawysokości dwóch !!p ( przed wjazdem do TERAPI! RUCHOWE,J".",=) :.:-1

a drugi na wysokości budynku nr 30p.

Ad pkt L

Przewodniczący lan I)ziuba poprosił o zabranie głosu Pana Marcina
BvŻowicza, ktÓry przedstawił informację dotyczącą wydatków i dochodÓw
^^.ło.ł^*.'^l, *., --'.i^-|'-,, o ^^o.^-.{^.l-^ ^.łn..ł^*i 1.^a,'.^1n-,^i nn a.łm *io.io^..
llvlrlvJrvrrJ wrr vv a YY ręll\u a óvJljvuqr^ę vuyguqurr I\VlItulIgllLJ L,l| aq VJlwIlr rrrrwJrYwJ

f024 roku. Powyzsza informacja stanCIwi załącznik nr 4.

Radny Piotr Gonęrka zaznaczył, iĘ Syst€m gospodarowania odpadami
prawdopodobnie w tym roku się nie zamknie wobec czego w przyszłym roku
prawdopodobnię azękanas podwyiszęnię stawęk za odbiór odpadów.
Radny Jan Dziuba opowiedział się, ię w dalszym ciągu niewięlę ludzi wie jak
prawidłowo rozdzielać odpady do segregacji. Zaproponował, Żeby ktoś przyjęchał na
sesję zflrmy odbierającej odpady w celach preiekcyjno - informacyjnych.



Ad pkt 9.

W tym punkcie zabra| głos inspektor Jacek Stach';rski, k'tófi. petnfcrmotvał
o potrzebie nazewnictwa ulic w Fałkowie na nowo powstajęcym osiędlu
mieszkaninrwvm
Zaprapono*uł następują cę nazlyy ulic: Szkolna' Dębo wa,Brzozowa' Sosnowa, Połna.
Radni nie mieli uwag co do proponowanych nazw.

Ad pkt 10.

Radny Robert Bomba wnioskował o ograniczenie prędkoŚci lub prÓg
zwalniający w miejscowości Wąsosz ataz posypanie kruszywem drogi za placem
o*1-**t,LgUgYI .

Radny Henryk Sobczyk wnioskował o posypanie drobnym kruszywem drogi Zę
Smykowa w stronę ctnentarza.
Radny Jan Dziuba wnioskował o poszerzenie drogi w Czermnię z kierunku od
Przędborza ptzy skręcie na Góry Mokre, poniewaz większe pojazdy nię mieszcząc się
w skrzyzowaniu raĄeŻdŻa14 chodnik.

Ad pkt I l.

\Y zwięzŁ** zę zreałizol,vaniem porządku posieczenia Przer'+cdniczący le'omisji
podziękował wszystkim zaudział i zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

ProtokÓłowała,

INAPEI5TęŁ
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